
01:02 Na!”
Dye/'?!”

Wojciech Strzelecki Chełmno, 29.01.2024
Radny Okręgu nr 7

Michał Wrażeń
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Radny Okręgu nr 10

ZAPYTNIE

Jako Radni Miasta Chełmna, w imieniu wyborców, których reprezentujemy
zwracamy się do Burmistrza Miasta Chełmna 0 odpowiedzi na zadane poniżejpytania:

]. ile kosztowała miasto firma organizująca Jarmark Bożonarodzeniowy
i Walentynki. Jakie miasto poniosło straty z tytułu braku opłat targowych.Ponadto proszę o przedstawienie zasad wydawania pozwoleń osobom
zainteresowanym na handlowanie w tych dniach,

2. dlaczego w .2023 roku nie zostały wyrównane ulice: Łąkowa,
Jastrzębskiego, Stroma i Wybudowanie od strony poligonu,

3. co dalej 2 ulica Łąkowa,
4. czy, a jeśli tak to kiedy powstaną schody z osiedla Kopernika na ulicę

Podgómą, '

5. kiedy zostaną ogłoszone konkursy dla stowarzyszeń ubiegających się
o dotacje z budżetu,

6. kiedy zostaną uzupełnione elementy na Placu Zabaw przy ulicyOgrodowej,
7. kiedy zostanie definitywnie rozwiązana kwestia nielegalnych wysypiskodpadów wokół miasta. Wysypiska znajdują się przy stadionie, naRybakach, na Powiślu oraz na terenie Ogrodów działkowych Starogród,8. czy składowisko elementów budowy dróg na terenie ujęcia wody przy ulicyŁakowej posiada zezwolenie z Sanepidu oraz programu Natura 2000,9. zapadają się nowo zamontowane lampy, czy był przeprowadzony ichprzegląd gwarancyjny oraz czy zostaną usunięte wad ,10.jaki był koszt, zdaniem mieszkanców zbędnej naprawy ubytków na ulicyWilsona
l l.ile było ubytków w asfalcie miejskich ulic i ile rn2 zostało uzupełnionychw okresie jesiennym,
12.w jaki sposób zostało zagospodarowane drewno pozyskane z wyciętychdrzew tzn. ile m3 przekazano na opał, a ile uzyskano drewna użytkowego.


